
 
 

 

 

Zápisnica zo zasadnutia Komisie športu Miestneho zastupiteľstva mestskej 

časti Bratislava – Petržalka dňa 28. marca 2023 

 

 
Prítomní: P. Lošonský (predseda komisie), G. Fulová (príchod 15:40), I. Halmo, M. Berta, L. 

Čerhitová, S. Horínek 

 

Ospravedlnený: A. Kalina 
 

Tajomník: D. Pavlík (referát komunikácie) 

Hostia a prizvaní: podľa prezenčnej listiny 

Začiatok rokovania: 15:30 

Koniec rokovania: 17:00 

 

 

1. Otvorenie a schválenie programu 
 

Tajomník komisie Dávid Pavlík privítal prítomných hostí, členov a členky komisie na 

ďalšom  zasadnutí športovej komisie v tomto volebnom období. Privítal tiež novú 

členku komisie, neposlankyňu Luciu Čerhitovú. Nasledovalo hlasovanie o schválení 

programu uvedeného v pozvánke: 

 

1. Otvorenie, schválenie programu / Peter Lošonský 

2. Návrh na úpravu rozpočtu mestskej časti Bratislava-Petržalka na rok 2023 / Zuzana 

Grečová, finančné oddelenie 

3. Návrh na poskytnutie dotácií z rozpočtu mestskej časti Bratislava-Petržalka v zmysle 

VZN č. 16/2020 / Erika Benkovičová, kancelária zástupkýň starostu 

4. Informácia o pláne a stave plánovanej rekonštrukcie športovej haly Prokofievova 

5. Iné 

 

HLASOVANIE: 

ZA: 5 

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: 0 

NEHLASOVAL: 0 
 

Pôvodný program bol schválený. 

 



Na základe žiadosti vedúceho referátu správy miestneho majetku Viktora Baumanna sa 

následne hlasovalo o presune pôvodného bodu č. 4 (Informácia o pláne a stave plánovanej 

rekonštrukcie športovej haly Prokofievova) na pozíciu číslo 2. 

 

Po zmene by teda program vyzeral nasledovne: 

 

1. Otvorenie, schválenie programu / Peter Lošonský 

2. Informácia o pláne a stave plánovanej rekonštrukcie športovej haly Prokofievova 

3. Návrh na úpravu rozpočtu mestskej časti Bratislava-Petržalka na rok 2023 / Zuzana 

Grečová, finančné oddelenie 

4. Návrh na poskytnutie dotácií z rozpočtu mestskej časti Bratislava-Petržalka v zmysle 

VZN č. 16/2020 / Erika Benkovičová, kancelária zástupkýň starostu 

5. Iné 

 

HLASOVANIE: 

ZA: 5 

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: 0 

NEHLASOVAL: 0 
 

Finálny program bol schválený. 

 

2. Informácia o pláne a stave plánovanej rekonštrukcie športovej haly 

Prokofievova / Viktor Baumann (referát správy miestneho majetku) 

 

V bode vystúpil vedúci referátu správy miestneho majetku Viktor Baumann, ktorý predstavil 

materiál na rokovanie Miestneho zastupiteľstva. 

Baumann uviedol, že rekonštrukcia objektu ŠH Prokofievova je dlhodobo prioritou mestskej 

časti. Ako je uvedené aj v samotnom materiáli, pri súčasnom nastavení podmienok získania 

mimorozpočtových zdrojov sa mestská časť rozhodla z dôvodu maximalizácie možnej 

podpory žiadať o podporu priamo, ale aj prostredníctvom spoločnosti Športové zariadenia 

Petržalky, s.r.o. (ŠZP).  

Baumann prítomným členom a členkám komisie vysvetlil, že mestská časť požiadala hlavné 

mesto o zverenie pozemku, na ktorom je postavená stavba Športovej haly Prokofievova, ktorú 

mestská časť Bratislava – Petržalka už 30 rokov spravuje, aby tak splnila formálne 

podmienky umožňujúcej jej žiadať o finančné prostriedky z Fondu na podporu športu. 

„Odpoveďou“ na žiadosť Mestskej časti Bratislava-Petržalka zo strany hlavného mesta bolo 

schválenie nájomnej zmluvy na pozemok. Z tohto dôvodu je navrhovaný právny vzťah k 

stavbe (správa MČ Petržalka) a k pozemku pod stavbou (MČ Petržalka je nájomcom) 

rozdielny. T.j. stavbu je potrebné dať žiadateľovi do nájmu a pozemok pod ňou do podnájmu. 

 

Poslanec Halmo sa následne vyjadril, že magistrát požadoval od MČ podklady a preto 

k zvereniu pozemkov neprišlo (rozsah poškodenia, časový harmonogram, informácia 



o finančných prostriedkoch na projekt). Podľa Baumanna to však bola zo strany magistrátu 

hlavného mesta iba formalizovaná zámienka pre negatívne stanovisko. Podľa Baumanna šlo o 

druh štandardizovanej odpovede. Už v minulosti mala podľa neho MČ podobnú skúsenosť pri 

pozemkoch pod športoviskami.  

V protokole z roku 1991, ktorým magistrát zveruje MČ športoviská vrátane ŠH je tiež 

informácia, že je hala v zlom technickom stave.  

MČ sa od magistrátu hlavného mesta nedozvedela, prečo na konci procesu nie je zverenie 

pozemkov, ale iba nájom, z postoja magistrátu to MČ nevyčítala. Mestská časť má ŠH 

zverenú vyše 30 rokov, pozemok pod ňou dostala od magistrátu do nájmu na dobu neurčitú.  

Či to na schválenie podanej žiadosti MČ bude stačiť bude jasné po jej vyhodnotení. Baumann 

verí, že sa to podarí. Ako doplnil, MČ musí ukázať právny vzťah k infraštruktúre, do ktorej 

chce investovať.  

Členovia a členky komisie následne pristúpili k hlasovaniu. 

 

UZNESENIE: 

 

Komisia športu berie na vedomie materiál na rokovanie Mimoriadneho Miestneho 

zastupiteľstva Návrh na prenájom Športovej haly Prokofievova nachádzajúcej sa na ulici 

Prokofievova č. 2, Bratislava, súpisné číslo 998, a podnájom pozemku registra „C“ KN v 

Bratislave, k. ú. Petržalka, parc. č. 3425 – na ktorej je Športová hala postavená, ako prípad 

hodný osobitného zreteľa 

 

HLASOVANIE: 
ZA: 6  

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: 0 

NEHLASOVAL: 0  

 

Uznesenie bolo schválené. 

 

3. Návrh na úpravu rozpočtu mestskej časti Bratislava-Petržalka na rok 2023 / 

Zuzana Grečová, finančné oddelenie 

Ďalší bod programu predstavila vedúca finančného oddelenia Zuzana Grečová. 

Tá členkám a členom komisie uviedla, že materiál vznikol s cieľom úpravy rozpočtu z 

dôvodu potreby zabezpečenia kapitálových výdavkov na nákup 3 platobných kioskov, ktoré 

budú slúžiť na hotovostné a bezhotovostné platby občanov. 

Predseda Lošonský sa následne informoval na fungovanie kioskov, Grečová uviedla, že 

budú obyvateľom ponúkať jednoduchšiu úhradu rôznych poplatkov aj mimo úradných 

hodín. 

Členovia a členky komisie následne pristúpili k hlasovaniu: 

 

UZNESENIE: 

 



Komisia športu odporúča Miestnemu zastupiteľstvu mestskej časti Bratislava-Petržalka 

schváliť úpravu rozpočtu mestskej časti Bratislava-Petržalka na rok 2023 nasledovne: 

 

- zvýšenie príjmových finančných operácií o 30 000 € z prostriedkov rezervného fondu 

- zvýšenie kapitálových výdavkov v podprograme 2.2. o 30 000 €. 

 

HLASOVANIE: 

ZA: 6  

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: 0 

NEHLASOVAL: 0  

 

Uznesenie bolo schválené. 

 

4. Návrh na poskytnutie dotácií z rozpočtu mestskej časti Bratislava-Petržalka v zmysle 

VZN č. 16/2020 / Erika Benkovičová, kancelária zástupkýň starostu 

 

Materiál predstavila Erika Benkovičová z kancelárie zástupkýň starostu. Tá členom 

a členkám komisie ozrejmila kľúč hodnotenia dotácií, ktorí však väčšina z nich dobre 

pozná. Členovia a členky komisie aj tentokrá hodnotili jednotlivé prihlásené projekty, 

ktorým bolo následne pridelené bodové hodnotenie.  

Benkovičová zopakovala, že po bodovom vyhodnotení sa všetky žiadosti zoradia zostupne 

podľa počtu získaných bodov. Práve podľa poradia sa odvíja percento finančného 

uspokojenia žiadateľa. 

V rámci oblasti športu bola po hodnotení členmi a členkami komisie dotácia schválená pre 

päticu subjektov.  

Neposlanec Horínek vyjadril názor, že by niektoré zo subjektov nemali byť hodnotené 

v rámci oblasti športu, ale napr. v kultúrnej komisii (OZ Modrak). Horínek by preferoval 

dotáciu pre basketbalový klub dievčat. Poslankyňa Fulová uznala, že rozdelenie dotácií 

v niektorých oblastiach sa jej tiež nepozdávajú, napr. školstvo. Zároveň pre oblasť športu 

vyzdvihla rozmanitosť športov, ktorými tentokrát nie sú futbal či florbal.  

Fulová sa následne vyjadrila, že v minulosti prebiehali dohody či stretnutia, kde sa dohodlo, 

ktoré športy by sa týmito dotáciami mali podporiť. Aktuálne, pri elektronickom hodnotení, 

už takéto dohody neexistujú a výsledky hodnotenia sa všetci dozvedia až po ich 

sfinalizovaní všetkými členmi a členkami komisií. Horínek zareagoval, že sa pri pohľade na 

celkové hodnotenie trafil pri troch subjektoch, pri ďalšej dvojici nie. 

Členovia a členky komisie následne pristúpili k hlasovaniu: 

 

 

 

 



Žiadateľ 

Žiadaná     

dotácia                    

v € 

Názov projektu Oblasť 
Hodnotenie 

v bodoch 

Schválená 

dotácia               

v € 

Bratislavská 

hádzanárska 

akadémia 

4 000,00 € 
Vybíjaná pre 1. stupeň 

základných škôl 
šport 118 4 000 € 

OZ MODRAK 5 000,00 € Cena Modráka šport 110 4 661 € 

OZ Finbras 5 000,00 € Športový deň detí šport 110 4 661 € 

Slovenská kanoistika 5 000,00 € 

ECA Majstrovstvá Európy 

juniorov a do 23 rokov vo 

vodnom slalome a kajak 

crosse 

šport 109 4 619 € 

AURORA 

International sport 

club 

5 000,00 € 
Pravidelný šport pre 

zdravie a úspech 
šport 107 1 706 € 

OZ BAJKSLAVA 5 000,00 € 

Slovenský pohár v 

pumptrack v Petržalke, 

kolo celoslovenskej súťaže 

šport 102 -   € 

Basketbalový klub 

mládeže Petržalka - 

Five Stars, o.z. 

5 000,00 € 
Tréningové vybavenie 

BKM 
šport 101 -   € 

Slovenská triatlonová 

akadémia 
4 000,00 € 

PRESSBURG 

AQUATHLON 2023 
šport 98 -   € 

Lakrosový klub 

Bratislava Bats 
5 000,00 € 

Grant na podporu rozvoju 

lakrosu a interkrosu 
šport 95 -   € 

Petržalská 

hokejbalová liga 
5 000,00 € 

Hokejbal v uliciach 

Petržalky 
šport 93 -   € 

PROHOCKEYBALL 

OZ 
4 600,00 € Hokejbal pre všetkých šport 92 -   € 

Športový klub LG 

BRATISLAVA 
5 000,00 € 

Reprezentácia Petržalky v 

extralige a na 

majstrovstvách sveta 

šport 92 -   € 

BE COOL, s.r.o. 4 000,00 € ČSOB Bratislava Marathon šport 90 -   € 

 
 

      

UZNESENIE: 

 

Komisia športu odporúča Miestnemu zastupiteľstvu mestskej časti Bratislava-Petržalka schváliť 

návrhy dotácii pre žiadateľov uvedených v tabuľke. 

 

HLASOVANIE: 

ZA: 6  

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: 0 

NEHLASOVAL: 0  

 

Uznesenie bolo schválené. 



5. Iné 

V rámci bodu vystúpil Patrik Dolinský zo slovenského startupu YourLox. Ten predstavil 

koncept Lox  - smart skrinky, z ktorej si používatelia môžu vo verejných priestoroch 

požičať loptu, ping-pongové rakety alebo náčinie na cvičenie. 

Hosť odpovedal členom a členkám na všetky otázky, pričom informácie o koncepte budú 

posunuté vedeniu MČ, prípadne iným komisiám pri Miestnom zastupiteľstve. 

Neposlanec Horínek sa v danom bode vyjadril k novému cenníku Petržalskej plavárne, 

vyjadril nespokojnosť so zrušenými zľavami pre ŤZP obyvateľov či ďalšími zmenami. 

Svoje stanovisko následne zaslal na vedenie MČ i plavárne aj mailovou formou. 

 

Tajomník Dávid Pavlík i predseda Peter Lošonský poďakovali členom a členkám komisie 

za   účasť na zasadnutí. Termín ďalšieho zasadnutia je 6. jún 2023 (UTOROK). 

 

 
Zápisnicu potvrdil: 

 

 

Peter Lošonský 

predseda komisie športu 


